

ST. STEPHEN'S COLLEGE PREPARATORY SCHOOL

聖士提反書院附屬小學

Time-table and syllabus for 1st Exam 2019-2020
二〇一九至二〇二〇年度第一期考試時間表及考試範圍

Name: _____

Grade 6 _____

<table border="1"> <tr> <td>Date</td> <td>Subject</td> </tr> </table>	Date	Subject	7/11 (Thu)	8/11 (Fri)	11/11 (Mon)	12/11 (Tue)	
Date	Subject						
8:15-8:45	Revision	Revision	Revision	Revision			
8:45-9:50	G.E.	中文	Maths.	8:45-9:15	S & C.S		
				9:15-9:50	S. & H.E		

Exam syllabus 考試範圍：-

中文： 六上（一）《孫悟空三借芭蕉扇》、《草船借箭》；六下（一）《沙漠之舟——駱駝》課本及習作；增補篇章《勇敢面對煩惱》教材。

English : Readers: The Lion, the Witch and the Wardrobe - Chapter 1 - 5
Grammar Friends: Starter Unit, Units 1 - 4
Vocabulary: homonyms, prefixes, suffixes, content words
Figurative Language: alliteration, similes
Parts of Fiction: setting, characters, antagonist, symbolism
All Related Worksheets

Maths : Textbook 6A Chapters 1-6, 8-10. All related exercises in workbook, worksheets and Longman New Mathematics Exercises.

S. & C.S. : 6D 冊《文化交流》、《文化遺產》、《人口問題》課本及作業

S. & H.E. : Book – Cycles: Unit 4 – The water cycle

* It will be prep. time after the exam from 10:05a.m. to 3:20p.m.

每天考試後 (10:05a.m. - 3:20p.m.) 為溫習時間

Parents of the boarders are requested to provide a written notice to the School if they would like their child to leave after school during examination period. On 6/11, 7/11, 8/11, 11/11 the school will finish as usual at 3:20p.m.

考試期間寄宿生家長亦可以書面申請學生於放學後回家溫習。6/11, 7/11, 8/11, 11/11 放學時間照常為 3:20p.m.。

* In case of bad weather leading to suspension of school, the day's exam(s) will be arranged to a later date.

如因天氣關係而停課，該天考試科目將安排延期補考。

* Parents are requested to supervise their child's revision to ensure a satisfactory result.

請貴家長督促子弟努力溫習，以期取得良好成績。